
  
 

 

Zaaknummer:  

Memorie van antwoord 
Aan : de leden van de gemeenteraad 
Van : het college van burgemeester en wethouders 
Datum : 20 mei 2025 
Onderwerp : Lichtvervuiling LED-armaturen 
Vraag van : Dhr. B. Broeders van de fractie Broeders-Hooijmaijers 

Vraag:  

De gemeente is nieuwe LED-armaturen aan het plaatsen, wat in essentie een goede zaak is. Echter, de 
nieuwe armaturen zijn stukken feller, en zorgen voor een hoop lichtvervuiling. Ze verlichten ook de tuinen en 
woonkamers van mensen op een manier die niet iedereen zal bevallen. 
 
Ik weet dat de gemeente hier een oplossing voor heeft, door een gedeelte van het armatuur af te dekken zo 
dat alleen hetgeen wat verlicht moet worden ook daadwerkelijk verlicht is. 
 
Gaat de gemeente pro-actief met deze oplossing aan de slag, in plaatst van in actie te komen na klachten 
van omwonenden? 
  

Antwoord: 
LED-armaturen geven ander licht dan de oude gasontladingslampen, die overigens niet meer leverbaar zijn. 
Daarbij komt dat de nieuwe armaturen zich automatisch inregelen op het gemeentelijke dimregime. Dit 
proces duurt één tot twee weken. Gedurende deze periode branden de lampen even feller dan omwonenden 
gewend zijn. 
 
Licht wordt door onze inwoners op verschillende manieren ervaren. In de afgelopen periode hebben wij 499 
armaturen vervangen. Naar aanleiding van deze vervangingsronde hebben wij, naast veel positieve reacties,   
negen meldingen van lichthinder ontvangen. Deze meldingen worden voor het einde van deze maand 
opgelost door het plaatsen van een scherm (louvre) in het armatuur.    
 
Omdat licht door onze inwoners op verschillende manieren beleefd wordt, voeren geen proactief beleid ten 
aanzien van lichtoverlast, zoals u omschrijft. Maar treffen wij wel de benodigde maatregelen als de bewoners 
aangeven als zij overlast ervaren. 
 
 
Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van Geertruidenberg, 
de secretaris,      de burgemeester, 
 
 
 
 
R. Brekelmans     M. Witte 
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